

No. 67553

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 54260. **Belgium, Luxembourg and Netherlands (for the European part of the Netherlands)**

Agreement between the Kingdom of Belgium, the Kingdom of the Netherlands and the Grand Duchy of Luxembourg concerning the integration of air security to respond to threats posed by non-military (renegade) aircraft. The Hague, 4 March 2015

Registration with the Secretariat of the United Nations: Netherlands, 27 January 2017

Done at New York on 3 March 2017

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 54260. **Belgique, Luxembourg et Pays-Bas (pour la partie européenne des Pays-Bas)**

Accord entre le Royaume de Belgique, le Royaume des Pays-Bas et le Grand-Duché de Luxembourg relatif à l'intégration de la sécurité aérienne pour répondre aux menaces posées par les avions non-militaires (renégats). La Haye, 4 mars 2015

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Pays-Bas, 27 janvier 2017

Fait à New York le 3 mars 2017

Pour le Secrétaire général